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1. Kokouksen avaaminen 

Puheenjohtaja Emilia Manninen avasi kokouksen ajassa 18.05. 

 

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

 

3. Esityslistan hyväksyminen 

Esityslista hyväksyttiin kokouksen työjärjestykseksi. 

 

4. Edellisen pöytäkirjan hyväksyminen 

Edellinen pöytäkirja hyväksyttiin ja sihteeri Anton Hjelt lähettää sen ainejärjestön sähköpostilistalle. 

 

5. Talous 

 

5.1 Talouskatsaus 

Talouskatsausta ei käsitelty, sillä taloudenhoitaja oli estynyt. 

 

5.2 Kulukorvausten hyväksyminen 



Hyväksyttiin kulukorvaus saunakuluista sillikselle. 

 

6. Tapahtumatoiminta 

 

6.1 Menneet 

 

GSE-sitsit menivät loppujen lopuksi kohtalaisen hyvin pois lukien häirintätapaus. Keittiö annosteli 

alkupaloja liikaa ja ruoka loppui kesken. Siivousmaksua ei olla maksettu eikä asiaan olla palattu. Casa 

Academicalle ei haluta enää mennä. ”Jopa Saha on parempi” -Pyry. 

 

Reiveistä tuli paljon positiivista palautetta. Konstruktio piti yhteistyöstä. Ämpärit myytiin taas loppuun. 

Paikalla oli noin 60-70 tyyppiä + järkkääjät. Jäätiin noin 200e voitolle. Voitoista puolet menee 

Konstruktiolle. Puheenjohtaja kehui ideaa, ei olisi itse vanhana tätinä uskonut, että tapahtuma olisi niin 

suosittu. ”Emilia on kohta 27v” T. Lasse. 

 

Taloussitsit. Kiintiö meni täyteen, ei mitään palautetta. 

 

Vuosijuhlat sujuivat hyvin. Silliksen kanssa oli alkuun ongelmia sisäänpääsyn kanssa. Kippis Einarille, joka 

pelasti tilanteen. Sihteerin sijainen hörppää kahvia. 

 

6.2 Tulevat 

 

Kansisrisse. 36 tulossa bussikyytiin. Pyryllä idea tequilaputkituksesta bussissa. Voittajalle parit skumpat. 

Sihteerin sijainen kyseenalaistaa pääseekö kaikki laivaan asti. Pyry takaa, että ennenkin on päästy. 

 

Jalluaatto. Päätettiin, että ilmoittautumislomakkeeseen pitää kirjata jokin jallumuisto. Hinta tulee 

olemaan 15e. 

 

Meet the board. Varataan pöydät Thirsty Scholarista. 

 

Vaalikokousta&pikkujoulua varten Alina, Marx ja Weber varattu. 

 

Hallituksenvaihtomökistä on tehty alustava varaus Keravalle Kesärinteen leiri- ja kurssikeskukselle. 

 

Yhteislähtö Pikkulaskiaiseen? Pyry kyselee Pykälältä ja muilta kumppaniainejärjestöiltä yhteistä lähtöä. 

 

Sihteerin sijaisen kommentti: ”Vittu mikä darra” pikkulaskiaiseen, kyykän MM-kisoihin ja 

Laskuhumalaan. 

 

Emilia sai sähköpostia Himos Winterfest talvifestivaalista 15.-16.3. Ilmoittautuminen 31.1. saakka. 

 

”Niinku nyt tammikuussa?” T. Elli Turku-sitsien ajankohtaa pohtiessa. Sitsit Turussa siis harkinnassa, 

sopivaa päivämäärää tiedustellaan turkulaisten kanssa. 

 

Smökki maalis-huhtikuun vaihteeseen kansissitsejä varten. 

 



Otto muistuttaa Niku Määttäsen ehdottamasta alumnitapahtumasta. Päivämäärä sovittu 26.1. klo 17 

perjantai. Yliopisto hommaa tarjoilut ja alumnit kertomaan uristaan. 

 

7. Viestintä 

Elli päivitti nettisivuille vujusivun. Sivuilla kuvia vujuilta. Kaikki kuvat on julkaistu. Hallitusesittelyjen julkaisu 

someen. Muistutetaan mahdollisuudesta laittaa viestiä. 

Tuomaksen puhelimesta kuuluu epäilyttäviä tiktok-ääniä. 

 

8. Yrityssuhdeasiast 

 

8.1 sponsorit 

Solmitaan yhteistyösopimus Ice capitalin kanssa 1.1. alkaen. Yhteistyösopimuksesta saadaan 5000e. 

8.2 excut 

Finnfund oli hyvä, kertoo Tuomas. Huomenna (22.11.) on KKV, EVLI 12.12. 

 

9. Opintoasiat. 

Otolla ei ole mitään kerrottavaa. Mitään ei ole tapahtunut alkusyksyn vauhdikkaan menon jälkeen. 

 

10. Urheilu 

KTTO:n kiipeilykerho on perustettu. Whatsapp ryhmä, jossa sovitaan kiipeilyistä. Asiasta tiedotetaan 

instagram-postauksella ja sähköpostilla. Ellen Ormio on yhteyshenkilö. 

MM-kyykkä 10.2. Sovitaan myöhemmin joukkueet ja kyydit. Asia etenee joulukuussa. 

Maksimijoukkuemäärä ennakkoon ostaessa on 5 joukkuetta ja 8 jatkolippua per joukkue. Yhteensä siis 40 

jatkolippua ennakkoon. Bussikyyti vain Tampereelle ei takaisin. Someyhteistyö alkaa joulukuun alussa. 

Sulkapallotapahtuma on suunnitteilla. Kristian ehdottaa noin 2-3e hintaa per henkilö. 

Heidi’s juttu: Kristian hyväksyi sponssin Rekomin kanssa, jonka myötä Rekom sponsoroi FC KTTO:lle 

futispelipaidat sekä jokaisesta voitosta joukkueelle Heidi’sistä voittobisset. 

 

11. Yhdenvertaisuus 

Pykälä käsitellään salaisena. 

 

12. Kapitaali 

Vuoden viimeiseen lehteen on tulossa vielä vaikka mitä, kertoo päätoimittajat Matti ja Tuomas. 

 



13. Muut vastuualuekuulumiset ja palaute 

Palautetta ei ole tullut. 

Lisää löylyä projektista Kristian kertoo, että projekti päättyy. Kiitokset KTTO:lle kv-opiskelijoiden tilanteen 

parantamisesta. 

 

14. Muut esille tulevat asiat 

Noora Pumpanen esittelee kaksi KTTO:n historiikkeja, 35v ja 50v historiikit esillä. 65v historiikki olisi sopiva 

15v jatkumo. Henna ehdottaa, että vaalikokouksessa valitaan historiikille vastuuhenkilö. Noora ilmoittautuu 

vapaaehtoiseksi. Aiemmissa historiikeissa on ollut sponsoreita, esimerkiksi HY:n rehtorilta ja YKA:n 

edeltäjältä. Tavoitteena on mahdollisimman monta vapaaehtoista mukaan historiikin kirjoittamiseen, osa 

esimerkiksi kapitaalilaisia. 

Seuraava kokous järjestetään 8.12. Uudella ylioppilastalolla Beauvoirissa klo 17.00. Sitä seuraava kokous on 

jo 11.12. YKAn tilalla osoitteessa Mikonkatu 10. 

 

15. Kokouksen päättäminen 

Puheenjohtaja päätti kokouksen ajassa 19.57. 

 

 

 

 

 

 

Puheenjohtaja Emilia Manninen 

 

 

Kokouksen sihteeri Matti Mustonen 


